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Zadeva: Svetniško vprašanje – informacije javnega značaja glede gradnje C0 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam županu in pristojnim službam 

naslednje svetniško vprašanje: 

Nedavna železniška nesreča v Ohiu je pokazala razsežnosti človekovega igranja z naravo. Več ton 

kemikalij je po nekaterih podatkih zastrupilo vodo, ki oskrbuje približno 10% celotnih ZDA. Ironično, 

v Ljubljani živi celo več kot 10% vse slovenske populacije. Morebitna kontaminacija pitne vode v 

Ljubljani bi tako ogrozila zdravje Ljubljančank in Ljubljančanov ter tudi Ustavno pravico in zdravje 

precejšnjega deleža državljank in državljanov Slovenije. 

Verjamem, da si vsi želimo piti čisto vodo, nekontaminirano s fekalijami. Zato tudi verjamem, da le s 

popolno transparentnostjo lahko zagotovimo pitno vodo tudi v bodoče. Kot svetnica Mestnega sveta 

MOL zato postavljam pisno vprašanje glede informacij javnega značaja. Pojavljajo se namreč vse 

pogostejše trditve, da lastniki parcel niso pristali na projekt (gradbeno dovoljenje) izgradnje kanala C0 

preko njihovih zemljišč. Kot svetnica tako zahtevam, da se izroči in predstavi vse formalne dokaze 

(pogodbe, dokaze o služnosti, soglasja lastnikov zemljišč o gradnji C0), da se je pred začetkom del 

uredilo vsa lastninska in tudi z ekologijo povezana vprašanja. Prav tako naj se priskrbi celoten seznam 

parcel, čez katere naj bi potekala trasa C0, da se preveri, ali se soglasja in seznami parcel tudi dejansko 

ujemajo.  

Prosim, da se dokumentacijo pripravi v skladu z varstvom osebnih podatkov. Prosim za pisni odgovor. 

Verjamem, da na ta način prispevamo k transparentnosti postopkov, kar je v korist vseh udeleženih. 

Lepo pozdravljeni, 

 

dr. Tina Bregant, 

mestna svetnica 


